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To: 5.1.2 IEEE @minvws.nl]
From: 5.1.2e

Sent: Wed 4/14/2021 7:44:47 AM

Subject: RE: conceptrapport Berenschot evaluatie inzet crisisstructuur

Received: Wed 4/14/2021 7:44:47 AM

Ja ik ben hierover wel geinterviewd. In mijn herinnering was dat ergens in december.

Ik heb inmiddels al zo'n tien interviews gehad, steeds over vrijwel dezelfde onderwerpen maar dan met steeds iets andere

vragen of een wisselende insteek. Dus helemaal scherp op wat ik heb ingebracht heb ik het nu niet. Maar ik ben altijd tevreden

geweest over de crisisstructuur in de eerste golf (met DCC en BTCB-structuur en |[JJESIEGH in haar rol). Zeker in vergelijking tot

de tweede golf, waarbij er van een crisisstructuur vrijwel geen sprake meer was. PDC is immers vooral een beleidsclub en geen

hands-on organisatie voor in een warme fase. Dat heb ik in elk geval wel gemeld in het interview.

Van: 5.1.2e

Verzonden: dinsdag 13 april 2021 17:42

Aan: 5.1.2¢e ) SEEN@minvws.nl>

)JIBminvws.nl>

Onderwerp: FW: conceptrapport Berenschot evaluatie inzet crisisstructuur

Met mij hebben ze niet gesproken. Met jou wel?
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